
Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Rozwoju w dniu 15 grudnia 2022 roku 
Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej, ul. Lilpopa 18 

 
 
 
Obecni: 
- Bożena Majewska – Przewodnicząca Komisji 
- Jacek Matłacz 
- Małgorzata Łaskarzewska 
- Dąbrówka Smolny 
- Alicja Rotfeld-Paczkowska 
- Sławomir Lasota 

oraz 
Skarbnik Miasta Agnieszka Czarnecka 
 
 
PRZYJĘTY PORZĄDEK POSIEDZENIA: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
3. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2040, 
b) zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2022 rok, 
c) ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2022, 
d) ustalenia stawki za 1 kilometr przewozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i placówek 
edukacyjnych.  
4. Sprawy różne. 
5. Wolne wnioski. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1) 

Przewodnicząca Komisji Bożena Majewska rozpoczęła posiedzenie o godzinie 19.08,  
przywitała obecnych na posiedzeniu członków Komisji (obecnych 6 członków Komisji: Bożena 
Majewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Dąbrówka 
Smolny, Jacek Matłacz) oraz stwierdziła kworum.  

Ad. 2) 

Przewodnicząca Komisji zarządziła przegłosowanie projektu protokołu ze wspólnego 
posiedzenia Komisji Gospodarki i Rozwoju z Komisją Spraw Społecznych z 21 listopada 2022 
roku. 
W wyniku głosowania: 5 za, 0 przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu, protokół został 
przyjęty. 
 
 
 



Ad. 3) 

a)  

Skarbnik Miasta Agnieszka Czarnecka powiedziała, że w uchwale budżetowej po stronie 
dochodów wprowadzone zostały środki ze sprzedaży działek oraz rezerwy z subwencji 
oświatowej. Zmniejszono dochody z tytułu dotacji na realizację boiska wielofunkcyjnego, ze 
względu na konieczność zapisania tego zadania w wydatkach niewygasających wraz z 
upływem 2022 roku. Po stronie wydatków przesunięto 50.000 zł z podatku VAT na 
ewentualne odśnieżanie dróg. W związku ze zwiększeniem dochodów, zmniejszony zostaje 
deficyt miasta do wysokości nieco ponad 2 mln. W przedsięwzięciach pojawiły się dwie nowe 
umowy: na konserwację sieci wodociągowej i konserwację sieci kanalizacyjnej. Zmniejszona 
zostaje również kwota przeznaczona na dopłaty do biletów WKD dla uprawnionych  
mieszkańców.   
 
Przewodnicząca zapytała czy dużo osób korzysta z dopłat do biletów WKD.  
Skarbnik Miasta Agnieszka Czarnecka powiedziała, że miesięcznie kwota dopłaty wynosi do 
2.000 zł.  
 
Radni opiniowali projekt uchwały w sprawie „zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
lata 2022-2040” 
Wyniki głosowania: 6 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

b)  

Radni opiniowali projekt uchwały w sprawie „zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa 
Leśna na 2022 rok” 
Wyniki głosowania: 6 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

c)  

Skarbnik Miasta Agnieszka Czarnecka powiedziała, że wydatkami niewygasającymi mogą być 
takie wydatki, na które zostały zawarte umowy roczne, lecz ich rozliczenie możliwe jest 
dopiero w nowym roku budżetowym. Obecnie w wydatkach niewygasających są 4 zadania: 
wykonanie stałej organizacji ruchu, opracowanie projektu studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego, przebudowa boiska wielofunkcyjnego oraz wykonanie 
spinki wodociągowej na terenie Miasta. Do tej uchwały na Sesji Rady Miasta zostanie 
zaproponowana autopoprawka, ponieważ doszły jeszcze 2 zadania: dostawa i nasadzenie 
roślin w pasie drogowym ul. Helenowskiej oraz remont placu zabaw przy szkole 
podstawowej. Zgodnie z ustawą, wydatki niewygasające muszą zostać wypłacone do końca 
czerwca kolejnego roku.  
 
O godzinie 19.22 salę obrad opuściła Radna Małgorzata Łaskarzewska. Obecnych 5 członków 
Komisji.  



 
Radni opiniowali projekt uchwały w sprawie „ustalenia wydatków niewygasających z 
upływem roku budżetowego 2022” 
Wyniki głosowania: 5 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

d)  

Skarbnik Miasta Agnieszka Czarnecka powiedziała, że ustawodawca wycofał się z ustalania 
stawki na podstawie cen ze stacji paliw, jak były one naliczane w latach poprzednich. Obecnie 
stawka ma być wyliczona na podstawie pokonanych kilometrów do szkoły dziecka oraz brane 
pod uwagę jest czy rodzic dziecka pracuje i wiezie dziecko w ramach dojazdu do pracy. W 
umowie między rodzicem dziecka, a szkołą określone jest jak długa jest droga do szkoły i 
wartość ta jest mnożona o ilość dni, w których dziecko uczęszczało do szkoły.  
 
Radni opiniowali projekt uchwały w sprawie „ustalenia stawki za 1 kilometr przewozu dzieci 
niepełnosprawnych do szkół i placówek edukacyjnych” 
Wyniki głosowania: 5 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Ad. 4) 
 
Przewodnicząca powiedziała, że Burmistrz Miasta skierował do Radnych pismo, w którym 
opisał, że stawka za odbiór odpadów komunalnych powinna być zwiększona o 2 zł za metr 
sześcienny by wydatki gminy na odbiór odpadów bilansowałyby się z dochodami i gmina nie 
musiała dokładać do tego zadania ze środków własnych. Obecna umowa na odbiór odpadów 
kończy się w sierpniu, więc nad zwiększeniem stawki warto pochylić się w terminie ogłaszania 
przetargu na odbiór odpadów na rok kolejny, tj. w okolicy czerwca-lipca.  
 
Radna Dąbrówka Smolny zaproponowała umożliwienie mieszkańcom zakupu worków na 
liście w sklepach tak by były one odbierane w nieograniczonej ilości od mieszkańców, którzy 
takie worki zakupili. W takim wypadku koszt transportu liści nie byłby po stronie gminy, a 
mieszkańcy nie musieliby wywozić liści na PSZOK we własnym zakresie.  
 
Skarbnik Miasta Agnieszka Czarnecka powiedziała, że podczas najbliższej Sesji Rady Miasta 
zostaną zgłoszone autopoprawki do projektu uchwały budżetowej na 2023 rok, dotyczące 
niewielkich zmian w treści uchwały zgodnie z sugestiami Regionalnej Izby Obrachunkowej 
oraz proponowanych wydatków w budżecie na ul. Orlą i ul. Sokolą oraz budowę ciągów 
pieszo-rowerowych w ramach projektu „Rowerem przez Podkowę”.  
 
Radny Sławomir Lasota zadał pytanie dot. finansowania przebudowy ul. Orlej i Sokolej. 
Skarbnik Miasta Agnieszka Czarnecka powiedziała, że koszt tej inwestycji wynosi 6.450.000 zł, 
a kwota przyznanego dofinansowania to 4.600.000 zł. Pierwotnie Polski Ład przewiduję 
dofinansowanie inwestycji na poziomie 95%, lecz gmina złożyła wniosek 1,5 roku temu, kiedy 
inwestycja była wyceniana na 5 mln. Oferta wybrana w ramach przetargu przewyższa 



planowaną kwotę, lecz możliwe jest, że kwota otrzymanego dofinansowania zostanie 
zwiększona.  
 
Radna Dąbrówka Smolny zwróciła uwagę, że na ulicach jest ślisko, a chodniki nie są 
odśnieżane przez mieszkańców.  Najbardziej niebezpiecznie jest na przejeździe kolejowym w 
Podkowie Leśnej Zachodniej.   
 
Ad. 5) 
Nie zgłoszono wolnych wniosków.  

Ad. 6) 

Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji o godzinie 19.50. 

 

Protokół sporządziła Marta Myszkowska 

 

Przewodnicząca Komisji  
     Gospodarki i Rozwoju  

/-/ 
      Bożena Majewska 

 


